
      Protokół z XXX Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       MDK Fort 49,os. Na Stoku 27 b 

       z dnia 30 marca 2017 r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad XXX Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 wykazu dróg na których realizowane są zadania Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

4.2 komunalizacji działki Nr 237 obr. 15 Nowa Huta 

4.3 sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków za 

rok 2016 

4.4 ustalenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Dobudowa i remont oświetlenia wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2017 

4.5 wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do 

realizacji w latach 2017 – 2018 

4.6 korekty zadań Dzielnicy XVII w roku 2017 

4.7 zmiany uchwały Nr XXII/176/2016 z dnia 14 lipca 2016r. w sprawie rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2017 

4.8 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie  

z pismem ML-02.7123.158.2017.BS 

4.9 organizacji ruchu przy garażach os Na Stoku 53 

4.10 montażu progów zwalniających oraz lustra ulicznego na ul. Luborzyckiej 

4.11 opinii dla projektu inwestycji pn. „Budowa chodnika od ul. Jagiełły do ul. Leszka Białego” 

4.12 uzupełnienia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2017 

4.13 zwiększenia częstotliwości kursowania autobusu linii 110 

4.14 montażu elementów bezpieczeństwa ruchu drogowego 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 18 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy oraz przybyłych 



na sesję gości: Radnego Rady Miasta Krakowa Pana Kazimierza Chrzanowskiego oraz uczniów 

Gimnazjum Nr 43 i nr 44 uczestników Akcji „Uczeń – Obywatel” 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXX Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 

 

ad.4.1. wykazu dróg na których realizowane są zadania Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wykazu dróg na których 

realizowane są zadania Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

 

ad.4.2. komunalizacji działki Nr 237 obr. 15 Nowa Huta 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie komunalizacji działki Nr 237 

obr. 15 Nowa Huta 

 

ad.4.3. sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków za 

rok 2016 

Projekt Komisji Rewizyjnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie sprawozdania z bieżącej 

działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków za rok 2016 

 

ad.4.4. ustalenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Dobudowa i remont oświetlenia wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2017 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustalenia zakresu rzeczowego 

zadania pn. „Dobudowa i remont oświetlenia wg wskazań Dzielnicy” w roku 2017 
 

ad.4.5. wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2017 – 2018 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Przewodniczący poinformował zebranych, iż projekt uchwały wynika z uchwały podjętej w pkt. 4.4. 

Pan Dziedzic zwrócił uwagę na wysokie wyceny wskazanego oświetlenia. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2017 – 2018 
 

ad.4.6. korekty zadań Dzielnicy XVII w roku 2017 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

Przewodniczący zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty zadań Dzielnicy XVII 

w roku 2017 

 



ad.4.7. zmiany uchwały Nr XXII/176/2016 z dnia 14 lipca 2016r. w sprawie rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2017 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki, Komisji Zdrowia 

i Spraw Społecznych, Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  

Przewodniczący zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały oraz Zarządzeniem Prezydenta 

Miasta Krakowa w sprawie dodatkowych środków dla jednostek pomocniczych Gminy Miejskiej 

Kraków na realizacje zadań w roku 2017 

Pan Zaleński podziękował Panu Chrzanowskiemu za dodatkowe środki finansowe dla Dzielnic jakie 

przyznała Rada Miasta Krakowa apelując o dalsze wsparcie w związku z katastrofalnym stanem dróg 

na terenie Dzielnicy XVII.  

Przewodniczący przyłączył się do apelu p. Zaleńskiego oraz zapytał co dalej z przygotowanym 

programem „Nowa Huta Dziś”? i kwotą 2 mln zł dla nowohuckich dzielnic? 

Pan Chrzanowski poinformował zebranych, że kwota 2 mln zł  jest zapisana w budżecie miasta z 

przeznaczeniem na drogi i chodniki dla pięciu nowohuckich dzielnic. Poruszył także temat zadań do 

realizacji na terenie Dzielnicy XVII oraz poinformował  o nowo powstającej jednostce miejskiej pn. 

Zarząd Inwestycji Miejskich.   

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXII/176/2016 z dnia 14 lipca 2016r. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2017 

 

ad.4.8. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie  

z pismem ML-02.7123.158.2017.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.158.2017.BS 
 

Na Sesje przybył Radny Miasta Krakowa Pan Andrzej Mazur 
 

ad.4.9. organizacji ruchu przy garażach os Na Stoku 53 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu   

Pan Dziedzic zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały 

Głos zabrali p. Ł. Sęk i p. S. Adamczyk 

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie organizacji ruchu przy garażach os Na Stoku 

53 w głosowaniu: za – 14, przeciw – 2, wstrzymała się 1 osoba. 

 

ad.4.10. montażu progów zwalniających oraz lustra ulicznego na ul. Luborzyckiej 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu   

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu progów zwalniających oraz lustra 

ulicznego na ul. Luborzyckiej w głosowaniu: za – 16, przeciw – 1, wstrzymało się 0 

 

ad.4.11. opinii dla projektu inwestycji pn. „Budowa chodnika od ul. Jagiełły do ul. Leszka Białego” 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Przewodniczący zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii dla projektu inwestycji 

pn. „Budowa chodnika od ul. Jagiełły do ul. Leszka Białego” 

 

ad.4.12. uzupełnienia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2017 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Przewodniczący w imieniu Zarządu złożył autopoprawkę do projektu uchwały 

Następnie Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały informując, że w projekcie tym 

znalazły się wszystkie potrzeby remontowe zawarte w protokole z objazdów dróg i chodników na 

terenie Dzielnicy XVII 



Następnie głos zabrali: p. A. Woźniczka, p. A. Dziedzic, p. St. Stroński, p. L. Zaleński, p. St. Madej, 

p. W. Wojnarski, p. A. Mazur, p. J. Kawa, p. K. Frankiewicz, p. G. Rojewski 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie uzupełnienia zakresu 

rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” w roku 2017 

 

ad.4.13. zwiększenia częstotliwości kursowania autobusu linii 110 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu   

Pan Dziedzic zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały. 

Następnie glos zabrali:. p. K. Chrzanowski, p. A. Zdziebko, p. A. Dziedzic, p. K. Frankiewicz,  

p. St. Madej 

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zwiększenia częstotliwości kursowania 

autobusu linii 110 w głosowaniu: za – 16, przeciw – 0, wstrzymała się 1 osoba. 

 

ad.4.14. montażu elementów bezpieczeństwa ruchu drogowego 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu   

Pan Dziedzic zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały. 

Następnie głos zabrali: p. S. Adamczyk, p. A. Mazur, p. W. Wojnarski, p. J. Kawa 

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu elementów bezpieczeństwa ruchu 

drogowego w głosowaniu: za -13, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 

Pan Adamczyk złożył votum separatum, że sprzeciwia się montażowi progów jako środka 

zwalniającego bo są inne rozwiązania. 

 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Brak 

 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Pan Kawa zwrócił się z prośbą do Radnych Miasta Krakowa, aby przed podjęciem interwencji dot. 

organizacji ruchu na terenie Dzielnicy XVII zwracali się o opinię do Rady Dzielnicy. 

Pan Chrzanowski poinformował zebranych, że w odpowiedzi na interwencję mieszkańców ZIKiT  

stwierdził potrzebę wyznaczenia przejścia dla pieszych w tym rejonie, m.in ze względu na przystanki 

autobusowe znajdujące się po przeciwnych stronach ulicy.  

Głos w tym temacie zabrali następnie: p. J. Kawa, G. Rojewski, p. K. Chrzanowski, , p. W. Wojnarski. 

Pan A. Michalczyk zwrócił się do Radnych Miasta Krakowa o wsparcie w temacie stawiania wiat 

przystankowych. 

Pan A. Mazur poinformował, że ZIKiT sukcesywnie stawia wiaty przystankowe na terenie miasta.  

Następnie głos w sprawie współpracy Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu z Radami 

Dzielnic oraz finansowania zadań ze środków będących w dyspozycji ZIKiTu zabrali: p. L. Zaleński, 

p. G. Rojewski, p. A. Dziedzic, p. W. Wojnarski,  p. S. Adamczyk, p. K. Chrzanowski. 

Pan A. Zdziebko zwrócił się z prośbą do członków Komisji Praworządności, aby był powiadamiany 

jeżeli na komisji będą omawiane sprawy związane z komunikacją miejską. 

 

Następnie Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją: 

 pismem z Wydziału Planowania i Monitorowania Inwestycji w sprawie zapotrzebowania  na 

dodatkowe środki na realizację zadań statutowych Dzielnic w 2017 roku oraz odpowiedzią 

Rady Dzielnicy XVII w tej sprawie 

 pismem z Wydziału Zarządzania i Bezpieczeństwa Kryzysowego w sprawie zmiany w 

zadaniach Dzielnic, 

 pismem z Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa w sprawie aktualizacji tablic 

informacyjnych  

 Zarządzeniem Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie dodatkowych środków dla jednostek 

pomocniczych Gminy Miejskiej Kraków na realizacje zadań w roku 2017 oraz wysokością 

środków finansowych do dyspozycji Rady Dzielnicy XVII w roku 2018 



 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII w miesiącu 

kwietniu 2017: 
  

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 10 i 24.04.2017r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 05 i 19.04.2017r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 03 i 18.04.2017r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 20.04.2017r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

12.04.2017r. 

20.04.2017r. 

10.04.2017r. 

 

Pan Ł. Sęk poinformował zebranych o sprawach omawianych na spotkaniu w sprawie Centrów 

Aktywności Seniora, które mają powstać na terenie każdej Dzielnicy. 

Pan J. Kawa zwrócił się do Członków Rady Dzielnicy, aby do dnia 4.04.2017r. zgłaszać pisemne 

zapotrzebowania na ławki. 

Pan A. Dziedzic zwrócił się do Członków Rady Dzielnicy, aby do dnia 14.04.2017r. zgłaszać pisemne 

potrzeby dot. zieleni  oraz poinformował o planowanym objedzie Dzielnicy XVII w tym temacie. 

 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

27 kwietnia 2017r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 2045 zamknął posiedzenie XXX Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 

 

  

 
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


